

General Terms and Conditions

1. General

1.1. Scope

These General Terms and Conditions (hereinafter referred to as "GTC") apply to the provision of hotel rooms and/or banquet and conference facilities, as well as to all other related services and deliveries provided by Culinarium Alpinum or Gastgeber Team Peter Durrer AG (hereinafter referred to as "Culinarium Alpinum") to customers and event organizers. All offers made by Culinarium Alpinum are based on these GTC.

They form an integral part of each individual contract between the customer or organizer (hereinafter referred to as "customer," "organizer," or "contracting party").

Deviations from these GTC require an explicit agreement between the customer or organizer and Culinarium Alpinum in order to be valid. Should these GTC contradict any general terms and conditions of a customer or organizer, these GTC shall take precedence.

1.2. Conclusion of contract

Following the reservation by the contracting party, the latter will receive a written reservation confirmation from Culinarium Alpinum. The contract between the parties shall only come into effect upon mutual signing of this written reservation confirmation by the contracting party. In the case of a reservation made via an Internet channel, the contract shall also come into effect upon delivery of the booking confirmation and/or the advance payment to be made.

1.3. Services, payments, and prices

Culinarium Alpinum undertakes to provide the services ordered by the contracting party and confirmed in writing by Culinarium Alpinum. All prices are in Swiss francs (CHF) and include statutory value added tax (VAT) at the applicable rate. Culinarium Alpinum is entitled to demand a reasonable deposit at any time. The amount of the deposit and the payment dates shall be agreed in writing in the contract. If the contracting party fails to meet its obligation to pay the deposit on time, Culinarium Alpinum shall be entitled, after setting a reasonable grace period, to withdraw from the contract and to allocate the rooms and/or premises to other parties. The contracting party shall be liable to Culinarium Alpinum for any damages incurred as a result. If no deposit is required by Culinarium Alpinum, the entire invoice amount must be paid by the customer by credit card, debit card, or in cash upon departure at the latest. If payment by invoice is agreed, the entire invoice amount is due 10 days after the invoice date.

In the event of late payment, Culinarium Alpinum is entitled to charge interest on arrears at a rate of 5% per annum. Culinarium Alpinum expressly reserves the right to change prices.

2. Liability

The contracting party is liable to Culinarium Alpinum for all damage and loss or other harm caused by itself, its employees, its agents, event participants, or other third parties. Culinarium Alpinum accepts no liability for theft or damage to items brought in by the contracting party, its employees, event participants, or third parties. The contracting party is responsible for insuring exhibition items and other objects brought in by the contracting party, event participants or third parties. Culinarium Alpinum may at any time request proof of adequate insurance from the contracting party. Culinarium Alpinum shall only be liable for intentional or grossly negligent contractual or non-contractual damage and only for direct damage. Any further liability, in particular in cases of slight or moderate negligence or for indirect damage such as loss of profit, is excluded in accordance with Art. 100 of the Swiss Code of Obligations ("OR"). Liability for auxiliary persons is also completely excluded in accordance with Art. 101 para. 2 OR. The contracting party is obliged to maintain peace and order. They undertake to indemnify Culinarium Alpinum in full against all civil and public law claims asserted against Culinarium Alpinum by authorities or third parties (including event participants, guests or employees and contractual partners of the contracting party) on the basis of their event, or to assume liability for all such claims.

2.1. Withdrawal from the contract by Culinarium Alpinum

If the service to be provided by Culinarium Alpinum under the contract is made significantly more difficult or impossible, in whole or in part, due to force majeure or other circumstances beyond Culinarium Alpinum's control, Culinarium Alpinum may withdraw from the contract in whole or in part without compensation to the extent of the part of the contract not yet fulfilled. Culinarium Alpinum is also entitled to withdraw from the contract without compensation if there are reasonable grounds to believe that the events may jeopardize the smooth running of business, the safety or the public image of Culinarium Alpinum, or if the contracting party violates its obligations under paragraph 5 above in accordance with the General Terms and Conditions. Culinarium Alpinum reserves the right to claim damages from the contracting party.

3. Hotel rooms and other booked services

3.1. Arrival and departure times: Hotel rooms are available from 3 p.m. on the day of arrival and must be vacated by 11 a.m. on the day of departure.

3.2. Block bookings / room quotas

No later than 10 days prior to arrival, Culinarium Alpinum must receive a list of participants from the customer containing the following information: first and last names of all guests, arrival time, and payment terms for the guests. After the deadline set by Culinarium Alpinum, any rooms still available from the respective allocation will be released for open sale.

3.3. Cancellation policy

The following cancellation policy applies to cancellations, no-shows, and early departures. 10 days before arrival, 50% of the total amount will not be refunded. From 3 days before arrival, 100% of the total amount will not be refunded. A minimum of 8 participants must be registered for the event to take place. CULINARIUM ALPINUM reserves the right to cancel the event due to insufficient registrations. The deadline for this decision is January 5, 2026. In the event of unforeseen circumstances, the event may also be canceled at short notice.

In addition, all cancellations are subject to full payment of all services provided in advance by Culinarium Alpinum and its partners. To avoid unnecessary costs in the event of cancellation or early departure, we recommend taking out travel insurance.

5. Banquets and conferences

5.1. Room use / permits

Culinarium Alpinum reserves the right to change rooms provided that the premises meet the requirements and interests of the organizer and are reasonable for the organizer. The subletting or re-letting of rooms or areas by the customer requires the prior written consent of Culinarium Alpinum. Unless otherwise stipulated in the contract, the organizer is responsible for obtaining any necessary permits at their own expense.

Copyright fees in connection with musical performances must be registered and paid by the organizer.

5.2. Number of participants

The organizer must inform Culinarium Alpinum of the final number of participants (guaranteed number) at least 3 working days before the event. If the actual number of participants is lower, the guaranteed number shall be used as the basis for invoicing; if the actual number of participants is higher, the actual costs incurred shall be invoiced. If the actual number of participants is higher, Culinarium Alpinum does not guarantee that all guests will be accommodated.

5.3. Fire regulations / Other safety regulations / Display of decorative materials

The organizer undertakes to comply with the fire regulations of the Culinarium Alpinum, in particular keeping escape routes clear, observing the smoking ban, etc. Any decorative material brought in by the organizer must also comply with the fire regulations.

The organizer is also responsible for ensuring that no more people are admitted than the capacity of the room in question. The maximum numbers specified by Culinarium Alpinum are binding. In the event of a violation, Culinarium Alpinum accepts no liability.

The attachment of decorative materials and other objects to walls, doors, and ceilings always requires the prior consent of Culinarium Alpinum. The organizer is liable for any damage incurred by Culinarium Alpinum as a result.

5.4. Printed matter / media advertisements

The use of logos/images belonging to Culinarium Alpinum in any form by the organizer always requires the prior written consent of Culinarium Alpinum. If publication takes place without the appropriate consent, Culinarium Alpinum is entitled to withdraw from the contract. The organizer is liable to Culinarium Alpinum for any damage resulting from this.

5.5. Surcharges

The following night surcharge will be charged from midnight:

	1-50 people	51 persons
Until 1:00 a.m.	CHF 250	CHF 300
Until 2:00	CHF 600	CHF 750
Until 3:00	CHF 900	CHF 1'800
Per additional hour	CHF +300	CHF +600

5.6. Catering

Unless otherwise agreed in writing, the organizer is obliged to purchase all food and beverages from Culinarium Alpinum. Otherwise, a pre-agreed bar charge will be invoiced.

5.7. Cancellation of the event or reduction in the number of participants by the organizer

Cancellations of reservations for event venues must be communicated to Culinarium Alpinum in writing by the organizer at an early stage.

For 26 people or more - Cancellation up to 60 days before the event free of charge

Cancellation 59-42 days in advance 50% of the room rental fee

Cancellation 21-41 days in advance: 100% of the room rental plus 50% of the lost revenue

Cancellation 8-20 days in advance: 100% of the room rental plus 75% of the lost revenue

Cancellation 0 - 7 days in advance 100% room rental plus 100% of lost revenue

10-25 people - Cancellation up to 31 days before the event free of charge

Cancellation 21-30 days in advance 50% room rental

Cancellation 8-20 days in advance: 100% room rental plus 50% of lost revenue

Cancellation 3 - 7 days in advance 100% room rental plus 75% of lost revenue

Cancellation 0 - 2 days in advance 100% room rental plus 100% of lost revenue

0-10 people

Cancellation 3-7 days in advance 100% room rental plus 75% of lost revenue. Cancellation 0-2

days in advance 100% room rental plus 100% of lost revenue.

Services provided in advance by Culinarium Alpinum and its partners must be paid for in any case. The following

rates will be charged if nothing else has been agreed

Banquet and standing meals: CHF 65.00 multiplied by the number of people reserved

and snacks: CHF 35.00 multiplied by the number of people reserved

6. Public courses

The terms and conditions set out in writing apply to publicly advertised courses. Unless otherwise stated, cancellations can be made free of charge up to 3 days before the start of the course. After this point, the full course fee will be charged.

7. Various provisions

7.1. Partial invalidity

Should individual or multiple provisions of these General Terms and Conditions be or become invalid, ineffective, or unenforceable in whole or in part for any reason, this shall not affect the validity of the remaining provisions. The parties undertake to cooperate in good faith to replace such a provision with another provision that comes as close as possible to the intended economic purpose.

7.2. Transfer/assignment of claims

Culinarium Alpinum reserves the right to transfer outstanding claims of the contracting parties to third parties for collection purposes.

7.3. Acceptance of these General Terms and Conditions

By acknowledging the General Terms and Conditions, the contracting party declares that it has read and understood the content of these General Terms and Conditions and that it accepts and will comply with them in their entirety.

7.4. Applicable law / place of jurisdiction / special domicile

All contractual relationships between the contracting party and Culinarium Alpinum, as well as these General Terms and Conditions, are subject to Swiss substantive law, excluding the provisions of the Federal Act on Private International Law. All disputes between the parties in connection with the application, interpretation, and execution of the contract concluded between them, as well as these General Terms and Conditions, shall be settled by the ordinary courts of the Canton of Nidwalden. The exclusive place of jurisdiction is Stans. For contracting parties whose place of residence or business is abroad, Stans shall be deemed the special domicile within the meaning of Art. 50 para. 2 of the Swiss Federal Act on Debt Enforcement and Bankruptcy.

8. Data

I hereby consent to the storage of my data for the hotel's own marketing purposes. Our detailed privacy policy can be found at culinarium-alpinum.com/datenschutz. This consent can be revoked at any time. Stans, September 2023

General Terms and Conditions Gift Certificate Loyalty Card 1 Validity

The general terms and conditions apply to all business relationships between Culinarium Alpinum and its customers. By placing an order, you confirm that you have read and agree to the general terms and conditions. Simply viewing our website is non-binding and does not establish a legal relationship.

2 Offer

All prices are quoted in the currency selected by the customer and include VAT. The prices, product images, and product descriptions listed are subject to change without notice. Delivery times, availability, and errors are reserved.

3 Delivery

Products that are in stock will be processed immediately after receipt of the order; other products will be ordered from suppliers. The ordered products will be delivered as agreed with the customer. Delays due to unavailability from suppliers or missing information from the customer do not entitle the customer to any claims.

4 Shipping

Shipping costs are calculated based on package weight and are shown accordingly during the ordering process.

5 Pay

Payment for goods ordered from Culinarium Alpinum is made in advance.

6 Warranty

The supplier undertakes to exercise due care and deliver the products in good quality. The warranty period is one year.

The warranty does not cover defects and malfunctions for which the supplier is not responsible, such as natural wear and tear, force majeure, improper handling, interference by the customer or third parties, excessive strain, unsuitable operating materials, or extreme environmental influences.

7 Right of return

Products that are defective in quality must be returned to us within 7 days of prior consultation, unused, in perfect condition, and in their original packaging at your own expense.

8 Legal

The place of jurisdiction is 6370 Stans. Swiss law applies exclusively. 6370

Stans, July 14, 2020

Allgemeine Geschäftsbedingungen (AGB)

1. Allgemein

1.1. Geltungsbereich

Die vorliegenden Allgemeinen Geschäftsbedingungen (in Folge "AGB" genannt) gelten für die Überlassung von Hotelzimmern und / oder Bankett und Konferenzräumlichkeiten sowie für alle damit verbundenen weiteren Leistungen und Lieferungen des Culinarium Alpinum bzw. Gastgeber Team Peter Durrer AG (nachfolgend "Culinarium Alpinum" genannt) an Kunden und Veranstalter. Sämtliche Offerten des Culinarium Alpinum basieren auf diesen AGB. Sie bilden einen integrierenden Bestandteil jedes einzelnen Vertrages zwischen dem Kunden bzw. Veranstalter (nachfolgend "Kunde", "Veranstalter" oder "Vertragspartei" genannt). Abweichungen von diesen AGB bedürfen zu ihrer Gültigkeit einer expliziten Vereinbarung zwischen dem Kunden bzw. Veranstalter und dem Culinarium Alpinum. Sollten die vorliegenden AGB allfälligen allgemeinen Geschäftsbedingungen eines Kunden oder Veranstalters widersprechen, gehen die vorliegenden AGB vor.

1.2. Vertragsabschluss

Im Anschluss an die Reservation durch die Vertragspartei erhält diese vom Culinarium Alpinum eine schriftliche Reservationsbestätigung. Der Vertrag zwischen den Parteien kommt erst mit allseitiger Unterzeichnung dieser schriftlichen Reservationsbestätigung durch die Vertragspartei zustande. Der Vertrag kommt - im Falle einer Reservation über einen Internetkanal – ebenso zustande, mit der Zustellung der Buchungsbestätigung und/oder der zu leistenden Vorauszahlung.

1.3. Leistung, Zahlungen und Preise

Das Culinarium Alpinum verpflichtet sich, die von der Vertragspartei bestellten und vom Culinarium Alpinum schriftlich zugesagten Leistungen zu erbringen. Sämtliche Preise verstehen sich in Schweizer Franken (CHF) und schliessen die gesetzliche Mehrwertsteuer (MWST) zum jeweils gültigen Satz ein. Das Culinarium Alpinum ist berechtigt, jederzeit eine angemessene Anzahlung zu verlangen. Die Höhe der Anzahlung und die Zahlungstermine werden im Vertrag schriftlich vereinbart. Kommt die Vertragspartei ihrer Verpflichtung zur Anzahlung nicht fristgemäss nach, ist das Culinarium Alpinum berechtigt, nach Ansetzung einer angemessenen Nachfrist vom Vertrag zurückzutreten und die Zimmer und / oder Räumlichkeiten anderweitig zu vergeben. Die Vertragspartei ist dem Culinarium Alpinum für den daraus entstandenen Schaden haftbar. Sofern keine Anzahlung vom Culinarium Alpinum verlangt wird, ist der gesamte Rechnungsbetrag spätestens bei der Abreise vom Kunden per Kreditkarte, Debitkarte oder in bar zu bezahlen. Wird Zahlung mittels Rechnung vereinbart, ist der gesamte Rechnungsbetrag 10 Tage nach Rechnungsdatum fällig. Bei Zahlungsverzug ist das Culinarium Alpinum berechtigt, Verzugszinsen in Höhe von 5 % p.a. zu erheben. Preisänderungen durch das Culinarium Alpinum bleiben ausdrücklich vorbehalten.

2. Haftung

Die Vertragspartei haftet gegenüber dem Culinarium Alpinum für alle Beschädigungen und Verluste oder anderen Schäden, die durch sie selbst, ihre Mitarbeitenden, ihre Beauftragten, Veranstaltungsteilnehmende oder andere Dritte verursacht werden. Das Culinarium Alpinum lehnt jede Haftung für Diebstahl und Beschädigungen von Sachen, die von der Vertragspartei, ihren Mitarbeitern, von Veranstaltungsteilnehmenden oder von Dritten eingebracht werden, ab. Die Versicherung von Ausstellungsobjekten sowie anderen Gegenständen, die durch die Vertragspartei, Veranstaltungsteilnehmenden oder von Dritten eingebracht werden, ist Sache der Vertragspartei. Das Culinarium Alpinum kann jederzeit den Nachweis einer ausreichenden Versicherung von der Vertragspartei verlangen. Das Culinarium Alpinum haftet nur bei absichtlicher oder grob fahrlässiger vertraglicher oder ausservertraglicher Schädigung und nur für direkte Schäden. Jede weitere Haftung, insbesondere bei leichter oder mittlerer Fahrlässigkeit oder für indirekte Schäden wie insbesondere entgangener Gewinn, wird nach Massgabe von Art. 100 des Schweizerischen Obligationsrechts ("OR") wegbedungen. Ebenso wird die Haftung für Hilfspersonen gemäss Art. 101 Abs. 2 OR gänzlich ausgeschlossen. Die Vertragspartei ist zur Einhaltung von Ruhe und Ordnung verpflichtet. Sie verpflichtet sich, das Culinarium Alpinum von sämtlichen zivil- und öffentlich-rechtlichen Ansprüchen, die von Behörden oder Dritten (inklusive Veranstaltungsteilnehmenden, Gästen oder Mitarbeitern und Vertragspartnern der Vertragspartei) aufgrund seiner Veranstaltung gegen das Culinarium Alpinum erhoben werden, vollumfänglich freizuhalten bzw. für die gesamten entsprechenden Ansprüche aufzukommen.

2.1. Vertragsrücktritt des Culinarium Alpinum

Ist die vom Culinarium Alpinum vertraglich zu erbringende Leistung durch höhere Gewalt oder andere vom Culinarium Alpinum nicht zu vertretende Umstände ganz oder teilweise wesentlich erschwert oder unmöglich, kann das Culinarium Alpinum im Umfang des noch nicht erfüllten Teils des Vertrages ganz oder teilweise entschädigungslos zurücktreten. Das Culinarium Alpinum ist zudem zum entschädigungslosen Rücktritt berechtigt, falls begründeter Anlass zur Annahme besteht, dass die Veranstaltungen den reibungslosen Geschäftsbetrieb, die Sicherheit oder das Ansehen des Culinarium Alpinum in der Öffentlichkeit gefährden kann oder die Vertragspartei gegen ihre in Absatz 5 vorstehend genannten Pflichten gemäss AGB verstösst. Allfällige Schadenersatzansprüche des Culinarium Alpinum gegenüber der Vertragspartei bleiben vorbehalten.

3. Hotelzimmer und weitere gebuchte Leistungen

3.1. Anreise- und Abreisezeiten Die Hotelzimmer sind am Anreisetag ab 15.00 Uhr bezugsbereit und am Abreisetag vor 11.00 Uhr zu verlassen

3.2. Blockbuchungen / Zimmerkontingente

Bis spätestens 10 Tage vor Anreise erhält das Culinarium Alpinum vom Kunden eine Teilnehmerliste mit folgenden Angaben: Vor- und Nachname aller Gäste, Anreisezeit sowie die Zahlungskonditionen der Gäste. Nach Ablauf der vom Culinarium Alpinum festgelegten Frist werden die noch verfügbaren Zimmer des jeweiligen Kontingents für den offenen Verkauf wieder freigegeben.

3.3. Annullierungsbedingungen

Die nachfolgenden Annullierungsbedingungen gelten sowohl für die Annullierung von Buchungen, als auch bei "no-shows" bzw. Nichtanreise sowie im Fall verfrühter Abreise. 10 Tage vor Anreise werden 50 % der Gesamtsumme nicht zurückvergütet. Ab 3 Tagen vor Anreise werden 100 % der Gesamtsumme nicht zurückvergütet. Für die Durchführung des Events müssen mindestens 8 Teilnehmer angemeldet sein. Das CULINARIUM ALPINUM hält sich das Recht vor, den Event aufgrund von zu wenigen Anmeldungen abzusagen. Der Stichtag für die Entscheidung ist der 5. Januar 2026. Bei unvorhersehbaren Ereignissen kann der Event auch kurzfristig abgesagt werden.

Für sämtliche Annullierungen gilt zudem, dass sämtliche im Voraus erbrachten Leistungen des Culinarium Alpinum und seiner Partner in jedem Fall vollumfänglich zu bezahlen sind.

Um unnötige Kosten im Falle einer Stornierung oder frühzeitigen Abreise zu vermeiden, empfehlen wir den Abschluss einer Reiseversicherung.

5. Bankett und Konferenzen

5.1. Raumnutzung / Bewilligungen

Das Culinarium Alpinum behält sich vor, Raumänderungen vorzunehmen, sofern die Räumlichkeiten den Anforderungen und Interessen des Veranstalters entsprechen und für diesen vertretbar sind. Eine Unter- und Weitervermietung von Räumen oder Flächen durch den Kunden bedarf der vorgängigen schriftlichen Genehmigung des Culinarium Alpinum. Sofern der Vertrag nichts anderes regelt, hat der Veranstalter allfällige notwendige Bewilligungen selbst und auf eigene Rechnung einzuholen. Urheberrechtliche Entschädigungen im Zusammenhang mit Musikauftritten sind vom Veranstalter selbst anzumelden und abzugelten.

5.2. Teilnehmerzahl

Der Veranstalter hat dem Culinarium Alpinum die definitive Teilnehmerzahl (Garanziezahl) mindestens 3 Werktage vor dem Anlass mitzuteilen. Ist die effektive Teilnehmerzahl in der Folge kleiner, gilt die angegebene Garanziezahl als Grundlage für die Verrechnung; ist die effektive Teilnehmerzahl höher, werden die effektiv entstandenen Kosten in Rechnung gestellt. Ist die effektive Teilnehmerzahl höher, übernimmt das Culinarium Alpinum keine Garantie für die Berücksichtigung aller Gäste.

5.3. Feuerpolizeiliche Regelungen / Andere Sicherheitsvorschriften / Anbringen von Dekorationsmaterial

Der Veranstalter verpflichtet sich, die feuerpolizeilichen Regelungen des Culinarium Alpinum, insbesondere das Freihalten von Fluchtwegen, die Einhaltung des Rauchverbots etc. einzuhalten. Auch eingebrachtes Dekorationsmaterial durch den Veranstalter muss den feuerpolizeilichen Bestimmungen entsprechen. Der Veranstalter ist im Übrigen dafür verantwortlich, dass nicht mehr Personen Einlass gewährt wird, als dem Fassungsvermögen des betreffenden Raumes entsprechend. Verbindlich hierfür sind die vom Culinarium Alpinum angegebenen Höchstzahlen. Im Fall einer Zuwiderhandlung lehnt das Culinarium Alpinum jede Haftung ab.

Das Anbringen von Dekorationsmaterialien und sonstigen Gegenständen an Wänden, Türen, Decken, erfordert immer das vorgängige Einverständnis des Culinarium Alpinum. Der Veranstalter haftet für jeglichen dem Culinarium Alpinum daraus entstandenen Schaden.

5.4. Drucksachen / Medienanzeigen

Die Verwendung von Logos / Bildern des Culinarium Alpinum in jeglicher Form durch den Veranstalter bedarf immer der vorgängigen schriftlichen Genehmigung des Culinarium Alpinum. Erfolgt eine Veröffentlichung ohne entsprechende Zustimmung, ist das Culinarium Alpinum berechtigt, vom Vertrag zurückzutreten. Der Veranstalter ist dem Culinarium Alpinum für den daraus entstehenden Schaden haftbar.

5.5. Zuschläge

Ab 0.00 Uhr morgens wird folgender Nachtzuschlag verrechnet:

	1-50 Personen	ab 51 Personen
Bis 01.00	CHF 250	CHF 300
Bis 02.00	CHF 600	CHF 750
Bis 03.00	CHF 900	CHF 1'800
Pro weitere Stunde	CHF +300	CHF +600

5.6. Verpflegung

Falls keine andere schriftliche Vereinbarung getroffen wurde, ist der Veranstalter verpflichtet, sämtliche Speisen und Getränke vom Culinarium Alpinum zu beziehen. Ansonsten wird ein im Voraus vereinbartes Zapfengeld in Rechnung gestellt.

5.7. Annullierung des Anlasses oder Reduzierung der Teilnehmer durch den Veranstalter

Abgaben einer Reservation von Veranstaltungsräumlichkeiten müssen dem Culinarium Alpinum frühzeitig schriftlich durch den Veranstalter mitgeteilt werden.

Ab 26 Personen - Eine Annullierung bis 60 Tage vor der Veranstaltung kostenlos

Absage 59 – 42 Tage im Voraus 50 % Saalmiete

Absage 21 – 41 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 50% des entgangenen Umsatzes

Absage 8 – 20 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 75 % des entgangenen Umsatzes

Absage 0 – 7 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 100 % des entgangenen Umsatzes

10 - 25 Personen - Eine Annullierung bis 31 Tage vor der Veranstaltung kostenlos

Absage 21 – 30 Tage im Voraus 50 % Saalmiete

Absage 8 – 20 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 50 % des entgangenen Umsatzes

Absage 3 – 7 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 75 % des entgangenen Umsatzes

Absage 0 – 2 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 100 % des entgangenen Umsatzes

0 – 10 Personen

Absage 3 – 7 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 75 % des entgangenen Umsatzes.

Absage 0 – 2 Tage im Voraus 100 % Saalmiete zuzüglich 100 % des entgangenen Umsatzes.

Im Voraus erbrachte Leistungen des Culinarium Alpinum und seiner Partner sind in jedem Fall zu bezahlen.

Folgende Umsatz Ansätze werden gerechnet falls noch nichts festgelegt wurde

Bankett- und Stehmahlzeiten: CHF 65.00 multipliziert mit der reservierten Personenanzahl

Aperitifs und Imbissen: CHF 35.00 multipliziert mit der reservierten Personenanzahl

6. öffentliche Kurse

Bei den öffentlich angebotenen Kursen gelten die dafür schriftlich ersichtlichen AGB's. Wenn nicht anders erwähnt, kann eine Stornierung bis 3 Tage vor Kursbeginn kostenlos annulliert werden. Ab diesem Zeitpunkt werden die vollen Kurskosten verrechnet.

7. Verschiedene Bestimmungen

7.1. Teilunwirksamkeit

Sollten einzelne oder mehrere Bestimmungen dieser AGB ganz oder teilweise unzulässig, unwirksam oder sonst aus irgendeinem Grunde nicht vollstreckbar sein oder werden, so wird dadurch die Gültigkeit dieser AGB im Übrigen nicht berührt. Die Parteien verpflichten sich, in gute Treuen zusammenzuwirken, um eine solche Bestimmung durch eine andere, dem damit gewollten wirtschaftlichen Zweck möglichst nahekommende Bestimmung zu ersetzen.

7.2. Übertragung / Abtretung von Forderungen

Das Culinarium Alpinum behält sich das Recht vor, im Falle von ausstehenden Forderungen der Vertragsparteien diese zu Inkassozwecken an Drittparteien zu übertragen.

7.3. Anerkennung dieser AGB

Mit der Kenntnisnahme der AGB erklärt die Vertragspartei, den Inhalt dieser AGB zur Kenntnis genommen und verstanden zu haben und diese in ihrer Gesamtheit anzuerkennen und einzuhalten.

7.4. Anwendbares Recht / Gerichtsstand / Spezialdomizil

Sämtliche Vertragsbeziehungen zwischen der Vertragspartei und dem Culinarium Alpinum sowie die vorliegenden AGB unterstehen dem Schweizerischen materiellen Recht, unter Ausschluss der Normen des Bundesgesetzes über das Internationale Privatrecht. Alle Streitigkeiten zwischen den Parteien im Zusammenhang mit der Anwendung, Auslegung, Durchführung des zwischen ihnen geschlossenen Vertrages sowie dieser AGB werden durch die ordentlichen Gerichte des Kantons Nidwalden entschieden. Ausschliesslicher Gerichtsstand ist Stans. Bei Vertragsparteien, welche ihren Wohn- oder Geschäftssitz im Ausland haben, gilt Stans als Spezialdomizil im Sinne von Art. 50 Abs. 2 des Bundesgesetzes über Schuldbetreibung und Konkurs.

8. Datenschutz

Hiermit stimme ich einer Speicherung meiner Daten für hoteleigene Marketingzwecke zu. Unsere detaillierten Datenschutzbestimmungen finden Sie unter culinarium-alpinum.com/datenschutz. Die Zustimmung kann jederzeit widerrufen werden. Stans, im September 2023

Allgemeine Geschäftsbedingungen Gutscheine Loyalty Innocard

1 Gültigkeit

Die allgemeinen Geschäftsbedingungen gelten für alle Geschäftsbeziehungen zwischen Culinarium Alpinum und seinen Kunden. Bei Bestellung bestätigen Sie, die allgemeinen Geschäftsbedingungen gelesen zu haben und damit einverstanden zu sein. Die bloße Einsicht auf unsere Website ist unverbindlich und begründet kein Rechtsverhältnis.

2 Angebot

Alle Preise verstehen sich in der vom Kunden gewählten Währung inkl. Mehrwertsteuer. Die aufgeführten Preise, Produkteabbildungen und Produktebeschreibungen sind ohne Gewähr. Lieferfristen, Verfügbarkeit sowie Irrtum vorbehalten.

3 Lieferfristen

Produkte welche sich bei uns an Lager befinden, werden sofort nach dem Eingang der Bestellung durch uns verarbeitet, andere Produkte werden bei Lieferanten bestellt. Die bestellten Produkte werden gemäss Absprache mit dem Kunden ausgeliefert. Verzögerungen aufgrund Nichtverfügbarkeit bei Lieferanten oder fehlende Informationen vom Kunden ergeben keinerlei Ansprüche des Kunden.

4 Versand

Die Versandkosten werden nach Paketgewicht berechnet und dementsprechend im Bestellprozess ausgewiesen.

5 Bezahlung

Die Bezahlung für bei Culinarium Alpinum bestellte Waren erfolgt per Vorkasse.

6 Garantie

Der Lieferant verpflichtet sich zur Sorgfalt und liefert die Produkte in einer guten Qualität. Die Garantiefrist dauert ein Jahr. Von der Gewährleistung ausgeschlossen sind Mängel und Störungen, die der Lieferant nicht zu vertreten hat, wie natürliche Abnutzung, höhere Gewalt, unsachgemässe Behandlung, Eingriffe des Kunden oder Dritter, übermässige Beanspruchung, ungeeignete Betriebsmittel oder extreme Umgebungseinflüsse.

7 Rückgaberecht

Produkte, die Qualitätsmängel aufweisen, senden Sie uns nach vorheriger Absprache innerhalb von 7 Tagen in ungebrauchtem, einwandfreiem Zustand und der Originalverpackung auf eigene Kosten zurück.

8 Rechtshinweis

Gerichtsstand ist 6370 Stans. Es gilt ausschliesslich schweizerisches Recht.

6370 Stans, 14.07.2020